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请你仔细阅读《使用手册》，正确掌握本产品的安装和使用方法。阅读后请将本

《使用手册》妥善保管，以备今后进行检修和维护时使用。

Please read the Instruction Manual carefully, for correctly grasping the installation and
using method of this product. Please keep properly this Instruction Manual after reading,
for the usage during troubleshooting and maintenance in the future.

联系方式 Contact:
邮编 Zip code：266100
网址Website：www.qdcmyq.com
电话 Tel：86-0532-66993768
传真 Fax：86-0532-66993744
邮箱 E-mail：cmtech@sina.com
公司地址：中国·青岛市市北区温州路 7号
生产基地：青岛市城阳区流亭街道兴海路 3号
Address：No. 7 Wenzhou Road, City Northern District, Qingdao City, China
Production base：No. 3 Xinghai Road, Liuting Street, Chengyang District, Qingdao



一、概述 Summary

青岛创梦仪器有限公司生产的搅拌机,主要用于钻井液基浆的配置，其搅拌机 结构简单，设计

合理，质量可靠，具有启动力矩大和较大的搅拌力，调速方便， 搅拌角度自由可调，位置可任意

变换调整，使用灵活方便等优点。适用各类钻井 液实验室及现场，可用于医药、电子、科研等单

位配制分析液搅拌之用。

The mixer produced by Qingdao Chuangmeng Instrument Co., Ltd.It is mainly used for the

configuration of drilling fluid base slurry. The mixer has the advantages of simple structure, reasonable

design, reliable quality, high starting torque and larger stirring force, convenient speed regulation, free

adjustable angle, adjustable position, flexible and convenient use and so on. It can be applied to all kinds

of drilling fluid laboratory and field, and can be used in pharmaceutical, electronic and scientific research

units to prepare the analytical fluid agitation.

二、参数 Parameter

产品

Product

名称
Name

电动搅拌机
Low speed mixer

电动搅拌机
Low speed mixer

型号
Model 1600 1601

电源
Power Supply 220V AC 50/60Hz 220V AC 50/60Hz

功率
Power 100W 300W

环境温度
Ambient temperature ～40℃ ～40℃

环境湿度
Ambient humidity 10～85RH% 10～85RH%

外形尺寸
Shape size 250×360×700 250×360×700

调速范围

Speed range
0～2000r/min

（可定制/Customizable）
0～3000r/min

（可定制/Customizable）



三、操作 Operation

1) 接 220V 电源。

2) 按下旋钮启动，设备开始运行。旋转旋钮，调节转速，向右旋转转速增 大，向左旋转转速减小。

3)运行过程中按下旋钮可使设备停止运行。

1) Connect the 220V power.

2) Press the knob to start.The equipment started to run.Rotate the knob, adjust the speed.The rotation
speed is increased to the right.The rotating speed to the left is reduced.

3) During operation, press the knob to stop the device running.

四、维护 Maintenance

1、清洗各部件并干燥待用，仪器置于干燥环境中。

2、移动、维修或保养仪器时。要轻拿、轻放，以免造成部件变形影响精度和 使用。

3、搅拌轴不得碰撞，以免弯曲变形，损坏仪器。

4、电动机和调速器要定期检查。严禁将腐蚀性化学药品与本机同存放。

1、Clean all parts and dry.The instrument is placed in a dry environment.

2、When moving, repairing, or maintaining the instrument.Be careful so as not to cause parts distortion,
affect accuracy and use.

3、The mixing shaft is not collided.So as not to bend the deformation and damage the instrument.

4、The motor and governor should be checked regularly.It is forbidden to put corrosive chemicals together
with mixers.



青岛创梦仪器有限公司 装箱单
Qingdao Chuangmeng Instrument Co., Ltd. Packing list

生产企业：青岛创梦仪器有限公司

Manufacturing enterprise: Qingdao Chuangmeng Instrument Co.,Ltd.
生产地址：青岛市城阳区流亭街道兴海路 3号
Production address: No. 3 Xinghai Road, Liuting Street, Chengyang District, Qingdao
主机型号:
Model of the main motor:
出厂编号：

Manufacturing No:

序号

NO 编号
名称及规格

Name and specification 单位
数量

Quantity

1 电机组件

Motor assembly 套 1

2 底座组件

Base assembly 套 1

3 立柱

Column 根 2

4 搅拌轴组件

Mixing shaft assembly 套 1

5 固定块组件

Fixed block assembly 套 1

6 电源线

power line 根 1

7 内六角平端紧定螺钉（M4×4）
Hexagon socket set screws with flat point（M4×4） 个 2

8 内六角扳手（M2）
Inner hexagon spanner（M2） 把 1

9 使用手册

Instruction Manual 份 1

10 合格证

Certificate 份 1


